
 Professioneel

 1
78

 1
2e

 J
aa

rg
an

g 
m

ei
  2

01
0

ISSN  1373 - 833X

   Morsum Magnificat  12e jaargang  178 mei 2010  1/26

Morsum Magnificat ®

reproduceren zonder schriftelijke toelating van de uitgever is verboden www.presscopyrights.be

A n d e r    N i e u w s
 Morsum Magnificat

foto EJ

T S J E R N O B Y LT S J E R N O B Y L  vandaag
RADioactief

re
p

ro
d

u
ce

re
n

 z
o

n
d

e
r 

sc
h

ri
ft

e
li

jk
e
 t

o
e
la

ti
n

g
 v

a
n

 d
e
 u

it
g

e
v
e
r 

is
 v

e
rb

o
d

e
n

 w
w

w
.p

re
ss

co
p

y
ri

g
h

ts
.b

e

+/- 2
00m

Rad in Pripyat City is stille getuige.

Pripyat City werd pas in 1970 gebouwd en
telde 40.000 inwoners die na het ongeval
allemaal halsoverkop hun woningen
dienden te verlaten. Rond Tsjernobyl werd
een perimeter van 10 kilometer ingesteld
waarbinnen niemand mag verblijven.
Pripyat is dus een verlaten spookstad.

gemeten met een
toestel -dosistempo-
dat  in de omgeving
van dit rad op de
grond werd gelegd !

µSv/h
25,56

meer  p. 3

Reisverslag IV -slot-  21 mei 2009

Park van Pripyat

Dit pretpark zou op
1 mei 1986 worden
geopend, het werd
nooit gebruikt
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Is een periodiek dat maandelijks één of meerdere malen zowel online
als in geprinte versie verschijnt. Het is totaal onafhankelijk en
onderscheidt zich van andere tijdschriften wegens het dieper ingaan
op het “maatschappelijke”.  De belangen van de burger staan aan
de top, zonder politieke of andere inmenging waardoor
onderwerpen behandeld kunnen worden die elders onvoldoende
of helemaal niet aan bod kunnen komen, we bestrijden de corruptie,
incompetentie en machtsmisbuik. Lezers kunnen reageren via de postbus
of via e-mail.
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Gefingeerde
gastvrijheid van Genk.

Als je ruim negen maanden dakloos
bent, bij minus zes graden in een
klein tentje moet overnachten dan
zou een mens nog in een hondenhok
kruipen. Daarom hebben we in Genk
een in feite onbewoonbaar pand
betrokken. Dat pand had met een
correct werkende dienst Ruimtelijke
Ordening nooit verhuurd kunnen
worden.

Eénzijdige sociale
zienswijze.
De Oude Kring te
Waterschei was ooit een
cultureel centrum maar
nu staat het gebouw op
instorten, de eigenaars
doen er al 20 jaar niets
meer aan en de stad
Genk heeft ze geen
strobreed in de weg
gelegd, ergo, er werden
3 huisnummers gegeven
terwijl er in feite maar
één mag zijn. Naast de
Oude Kring ligt de
feestzaal van de vzw De
Kring- Waterschei, een
feestzaal die een bron is
van overlast,
lawaaihinder en
bezoekers van de
feestzaal die wildplassen
en ‘s nachts, na hun
festijn al claxonnerend
wegrijden, de rust van
de buurt is niet
belangrijk, feesten wel.

Bedreigd.
De slapeloze nachten
waren op één maand
niet te tellen, toen op 14
november 2009 om
03:00u ‘s nachts aan het

raam van de
slaapkamer van de
woning 100 dB werd
gemeten. Aan de
uitbater werd door mij
gevraagd om toch ook
met de rust van de
buurt rekening te
willen houden, maar
die vraag schoot de
uitbater in het
verkeerde keelgat, ik
werd onthaald op een
scheldtirade en
herhaalde
bedreigingen.

Op de hoogte.
Wie denkt dat wij met
de uitbater ooit al een
gesprek hadden
gevoerd, of de man
van vroeger kenden is
verkeerd, maar het
moet zijn dat onze
aanwezigheid reeds
door anderen werd
gesignaleerd,
vermoedelijk
gemeentepersoneel
van Genk. De “roddel”
was er al vóór de
bewoners van de Oude
Kring maar één woord
hadden kunnen
zeggen.

Caféverbod.
De uitbater liet het niet
bij alleen bedreigingen
maar legde ons ook
verbod op om de
feestzaal en het café
van de vzw De Kring
ooit nog te betreden.
Hiermee wordt ons de
mogelijkheid tot het
deelnemen aan sociale
en culturele activiteiten
in Genk Waterschei
dus meteen ontnomen.
Niettegenstaande de
uitbarsting van hun
aangestelde aan
Johannes Nijs, de
Voorzitter van de vzw
De Kring-Waterschei,
mondeling en
schriftelijk werd
gemeld, blijft alles
zoals het is. Genk gaat
voor allochtonen plat
op de buik, maar
autochtonen worden,
zoals hier blijkt, zonder
énige reden op
schandalige wijze
gediscrimineerd.

In volgend nummer
179 - Juni 2010:

° Groene auto’s
° Sint Vincentius Genk
° Actie onveilige werven
  Limburg.
° Vlaams Belang Limburg:
    kommer en kwel

Nog in onderzoek :

° Psychiatrie.
° C-Mine Genk.
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raketsystemen  aan early
warning radars gewerkt,
maar de meeste van deze
waren line-of-sight
systemen die alleen nuttig
waren voor interceptie.
Geen van deze systemen
had echter de mogelijk-
heid vroegtijdig te

waarschuwen voor een
lancering die de
verdediging de tijd zou
geven om de aanval te
bestuderen en een
tegenaanval te plannen.

De aarde
bevriezen.
Nu dit gevaar door het
openen van de sluisdeuren
gedeeltelijk was geweken
was een meltdown -die een
stoomexplosie zou
veroorzaken-, minder
waarschijnlijk, de
gesmolten kern zou het
niveau van het water onder
de reactor moeten kunnen
bereiken.
Om deze kans nog te
verkleinen werd besloten
om de aarde onder de
reactor te bevriezen wat
tegelijkertijd ook de
funderingen zou
stabiliseren. Op 4 mei
begon men,
gebruikmakend van
apparatuur die ook
gebruikt wordt bij het
boren naar olie, met het
injecteren van vloeibare
stikstof, men schatte dat
25 ton vloeibare stikstof
per dag nodig zou zijn om
de bodem tot -100°C te
bevriezen.

Duga-3 :
De Russische
“Woodpecker”.

In de zestiger jaren
hadden de Sovjets voor
hun antiballistische

Tsjernobyl IV -  De Duga-3 Woodpecker QRT

Pripyat city werd pas in 1970 gebouwd, 40.000 inwoners dienden halsoverkop
hun woningen te verlaten.

Vervolg en slot van deel III in Morsum Magnificat 177

De funderingen van het reactorgebouw :
De breekbaarheidsgrenstoestand duidelijk overschreden.
Men moet zich vragen stellen over hoe triest het in
Rusland met de regels van de  burgerlijke bouwkunde -bij
het optrekken van het gebouw- is gesteld.

De funderingen na de ontploffing.

Werken in hoge stralingsvelden.

In welke stralingsvelden -µSv/h- en hoe lang
deze mensen hier na het ongeval in de CHNR4
werkten wordt wijselijk niet vermeld, leven ze
nog wel?
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Het
eerste
experi-
mentele

systeem  -Duga-1-, dat met
succes de in Baikonur
Cosmodrome -op 2.500 km
afstand- gelanceerde
raketten opspoorde werd
gebouwd buiten Mykolaiv in
de Ukraïne. Dit  eerste
experiment werd gevolgd
door het prototype Duga-2,
gebouwd op dezelfde site.
Dat systeem was in staat
om lanceringen te
detecteren vanuit het verre
oosten en ook vanaf

duikboten in de Stille
Oceaan als de raketten
naar Nova Zembla vlogen.
Beide radars waren
oostelijk gericht en hadden
een vrij laag vermogen
maar met het bewezen
concept  begonnen de
werkzaamheden voor een
operationeel systeem.

Storend
signaal.
De nieuwe Duga-3
systemen maakten
gebruik van een zeer
krachtige zender
waarvan de  ontvanger
ongeveer 60 km
verwijderd was, dat was
nodig omdat anders de
sterke signalen de
ontvangers zouden
dichtdrukken.
De Russische specht, bij
de kortegolf amateurs
beter bekend als de
“Woodpecker“ was niet
alleen in de lucht tot
groot ongenoegen van
deze laatsten, maar ook
van professionelen, zoals
marconisten. Dat signaal
was wereldwijd als een
zeer storend geluid -dat
op het geluid dat een
Specht maakt lijkt-, op

de kortegolven te horen.
De Woodpecker was actief
tussen juli 1976 en

Waarover men liever zwijgt.

Commissie van onafhankelijk onderzoek en informatie over
radioactiviteit informeert :
C.R.I.I.R.A.D. Nieuws - 15-5-2009

Franse nucleaire centrale Tricastin :
Drama ternauwernood afgewend.

Op woensdag 13 mei 2009 deed zich rond 13:30u in het
reactorgebouw van eenheid 1 van de EDF centrale Tricasting, bij
een stilstand in het kader van de 3e tienjarige inspectie van de
reactor, een ongeval voor.

Om een rolbrug te testen werden
twee zware gietijzeren deksels van
elk twee ton in de hijs genomen,
maar  deze vielen vanaf een hoogte
van ongeveer 15 meter naar
beneden. -zie blz. 8- Volgens de
informatie die aan C.R.I.I.R.A.D.
werd overgemaakt, werd een
stelling, die zich onder de vallijn
bevond, vernield. Een twaalftal
personen die bezig waren met  de
opbouw, waren op dat moment
gelukkig niet aanwezig.

De omvang van de schade is tot op
heden onbekend, evenmin de
invloed op de oorspronkelijk
geplande stilstand van de centrale
-79 dagen-.  De Franse eerste
minister heeft op maandag 18 mei
2010 een bezoek gepland aan
Tricastin dat in verband staat met
de toekomstige verrijkingsfabriek
Georges Besse II , rekening

houdend met diverse gebreken
die zich tijdens de voorbije jaren
hebben voorgedaan op die site.
Het is voor de agenda  en in het
kader van dat bezoek, van
essentieel belang dat de
arbeidsomstandigheden,
veiligheid en stralings-
bescherming in dat programma
worden opgenomen.

Het gaat om de incidenten van
07 juli 2008 aan de installatie
SOCATRI met  een lek van
radioactieve afvalstoffen
–uranium-  en op  08 september
2008 bij de EDF kerncentrale
toen bleek dat  brandstofstaven
tijdens de manipulaties in reactor
nr.  2 voor het verminderen in
vermogen, geklemd raakten.
http://www.criirad.org/

Bron : c.r.i.r.r.a.d.
bewerking : EVER

december 1989. Het
antennesysteem waarmee
de signalen in de lucht

werden gestuurd is
ongeveer 900 meter
breed en 150 meter
hoog.

Gigantisch
vermogen.
De gerapporteerde
gebruikte frequenties
varieerden tussen 3.26
en 17.54 MHz. en van 4
tot 30 MHz waarbij de
werkelijk gebruikte
frequentie afhankelijk
was van de maximaal
bruikbare frequentie
-Most Usual Frequency-
en de propagatie.
Typisch is wel dat bij
zonsopgang de
uitzendingen tussen 14
en 22MHz gebeurden en
om 15.00u. op 14MHz

of lager. Volgens meerdere
meldingen zou het
uitgangsvermogen van de
radar tussen 20 tot 40 MW
liggen, hoewel sommige
bronnen een eerder minder
plausibel vermogen van
2MW suggereren. Het
signaal werd puls-
gemoduleerd met een
snelheid van enkele keren
per seconde -de meeste
bronnen spreken van 10
pulsen per seconde-,
klinkend als een specht.

De radar werd gedetecteerd
met behulp van drie

      .....in 1986
vertelden de
ambtenaren aan de
bewoners van
Prypyat, dat op
ongeveer 2 km van
de reactor ligt, dat de
evacuatie tijdelijk was
en dat ze slechts voor
een paar dagen
kleding dienden mee
te nemen ....

“

“

Terrein aan Duga-3

Voor degene die Russisch kunnen
lezen zal het nóg duidelijker zijn.

meer  p. 8
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waarden : 10, 16 en 20 Hz.
De meest voorkomende
was 10 Hz, terwijl de 16 en
20 Hz modi eerder

zeldzaam
waren.
De
pulsen
die door

de Russische specht werden
uitgezonden hadden een
voor 40 kHz typische grote
bandbreedte.

De verlaten
stad
In 1986 vertelden de
ambtenaren aan de
bewoners van Prypyat,
dat op ongeveer 2 km
van de reactor ligt, dat
de evacuatie tijdelijk
was en dat ze slechts
voor een paar dagen
kleding dienden mee te
nemen. Als gevolg
daarvan lieten de
meesten alles achter,
niet wetende dat zij
nooit meer zouden
terugkeren.
Het was pas 36 uur na het
ongeval dat de stad werd
geëvacueerd en de
bewoners met 1.200
bussen werden weggevoerd

wat resulteerde in een 20
km. lang konvooi. Vandaag,
24 jaar later, beginnen in
de straten van Prypyat
weer bomen te groeien en
neemt moeder natuur
over.....

Het dodelijk
schouwspel.
Op het moment van de
ramp in Tsjernobyl bedroeg
het inwonersaantal van
Prypyat ongeveer 40.000.
In de nacht van 26 april

1986,  toen de reactor zijn
nucleaire brandstof
uitspuwde, stonden mensen
-niet wetende dat ze
werden blootgesteld aan

een dodelijke hoeveelheid
straling- vanop een
treinbrug tussen de stad
Pripyat en de kerncentrale,
naar het vuurwerk te
kijken. De meeste van  die
toeschouwers stierven
twee weken na het ongeval
te wijten aan de gevolgen
van stralingsziekte. Ook de
meeste van de
brandweerlieden die
werden opgeroepen om de
brand op het dak van de
reactor te blussen, waren
afkomstig uit Pripyat. De

brandweermannen
stonden letterlijk op
hoogradio-actief afval
en nucleaire brandstof.
Er wordt gezegd dat,
nadat de
brandweermannen naar
een speciale kliniek in
Moskou werden
geëvacueerd , allemaal
aan de stralingsziekte
zijn gestorven.

Sport
en spel.
Een ingevoegde foto

toont  de binnenkant van
het sportcomplex dat werd
gebruikt door het beroemde
basketbalteam van Prypyat.

Bomen beginnen door de
vloer te groeien.  Een
andere foto toont het
Olympische zwembad dat
tot 1996 gevuld bleef met
water.  Het  nieuwe
amusementspark zou op 1
mei  1986 worden
geopend, maar zover kwam
het niet, het park werd
nooit gebruikt.

Plutonium
voor militaire
doeleinden.
De oude sarcofaag werd
gebouwd in 1986 en
voltooid in november,
ongeveer 6 maanden na
het incident. Binnen is er
nog steeds een zeer hoge
dosis straling, aangenomen
wordt dat ongeveer 85%
van de nucleaire brandstof
nog steeds aanwezig is. De
reactor had een dubbele
functie, het leveren van
elektrische energie en de
productie van plutonium
voor militair gebruik. De
reactor werd dusdanig

De breedband antennes van de “ Woodpecker ” -Steelyard-

Een antenne waarvan de techniek voor deze redactie niet helemaal duidelijk is. In fase gevoede, of gestackte
dipolen?  Over een techniek die, gezien de relatief lage frequenties en de invloed van de masten die als reflector
fungeren, en die ook niet veel gebruikt is, hebben wij onze twijfels. Gezien het grote vermogen zal er bij een
eventuele slechte VSWR, nog genoeg ERP overblijven. Dat ze werkten was in de hele wereld wel duidelijk.

      ...niet wetende
dat ze werden bloot-
gesteld aan een
dodelijke hoeveelheid
straling, vanop een
treinbrug tussen de
stad Pripyat en de
kerncentrale, naar het
vuurwerk te kijken ..
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  meer  p. 7

gebouwd dat elke
brandstofcel afzonderlijk
kon worden vervangen
zonder dat het volledige
systeem moest worden
stilgelegd, wat het mogelijk
maakte Plutonium te
produceren.

Koepel.
De huidige sarcofaag is
ondermeer niet gebouwd
om aan een aardbeving te

weerstaan en ook de hoge
straling “eet” zich binnenin
een weg door het beton,
zodat een nieuwe sarcofaag
dient gebouwd die als een
koepel, boven de bestaande
structuren -om aan
aardbevingen en
terroristische  aanslagen te
kunnen weerstaan- zal
worden gebouwd,
bovendien moet deze een
veilige barrière vormen
tegen de hoge straling
binnen. De bouw is in 2009
gestart.

Spoorbaan.
De nieuwe structuur zal op
enige afstand van de
verwoeste reactor worden
gebouwd en daarna via een
speciaal aangelegde
spoorbaan op de oude
structuur worden geplaatst
waarna de complete
zijwanden gesloten zullen
zijn. Maar zóver is het nog
niet.

Kosten.
De kosten voor dit nieuwe
project bedragen ongeveer

2,2 miljard Euro, de
middelen zijn tot nu toe

met 50% verhoogd. De
Europese Commissie heeft
de resterende 50%
toegezegd.

Gigantische
nooit te
herstellen
milieuramp.
Het nieuwe
onderkomen
moet het milieu
beschermen
tegen de
gevaarlijke
radioactieve
inhoud, toch is
het gebied sterk
verontreinigd.
Red Forest
bijvoorbeeld
werd bedekt met
6 meter zand.
De huidige
vegetatie is
nieuw en “pulling
up” de
radioactiviteit,
huizen werden
afgebroken en
met zand
bedekt.

Foto : Het gaf een
vreemd gevoel om in
een compleet verlaten
stad te wandelen waar,
na 23 jaar, het grootste
deel onaangeroerd is
gebleven. Veel van de
besmetting werd op de
grond gevonden waar
niveaus tot 27 µSv/h
werden gemeten.

van  p. 5

Op deze brug over de spoorweg stonden tientallen mensen
naar het spektakel, dat zich liet aanzien als vuurwerk  boven
de reactor CHNR4, te kijken, ze beseften niet dat zij daardoor
dodelijke stralingen kregen toegediend.

Het is bijna onmogelijk het
gebied te reinigen en de

meeste
radioactieve
brokstukken
werden met een
laag zand
afgedekt. Het zal
vele duizenden
jaren duren
vooraleer het
gebied veilig is en
de desintegratie
is uitgewerkt.

De nieuwe “Dome“

Het voorlopig kostenplaatje bedraagt meer dan 2,2 miljard Euro
en dan is het nog niet zeker of de nieuwe sarcofaag bij een
eventuele nieuwe ontploffing -door de nog aanwezige brandstof-
voldoende stevig zal zijn.

Auteur : EJ
Bewerking en vertaling :
Morsum Magnificat - jvds

Natuurlijk, als de
nieuwe sarcofaag is

Gaan de drie nog terug?
gebouwd, dan
zullen we twee

dagen
doorbrengen in
het gebied en
meer plaatsen
rondom de
reactor
bezoeken.

E.J.

Bekijk nog
enkele foto’s op de
volgende pagina
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Geen
reacties.
Morsum

Magnificat legde de klachten van
de arbeiders in Ukraïne -zie MM
177- tijdens een telefoongesprek
voor aan de heer Webb van de
persdienst van het Internationaal
atoomagentschap te Wenen. “Stuur
mij daarover een e-mail” zei de
Engelsman, wat ook gebeurde.
Sindsdien vernemen we niets meer
van het IAEA.  Ook Vanessa Lattes
van de  Franse firma Vinci, één van
de firma’s van het consortium dat
de Tsjernobyl werken uitvoert, liet
niets meer van zich horen. De
enige die reageerde was Guy de
Walef van Tractebel en dit om te
melden dat zij niets meer met de
werken in Tsjernobyl te maken
hebben. Vanwege de kostprijs
ervan, gaan we niet verder meer
zoeken in die richting.

Olympisch zwembad.

Pripyat de verlaten stad.

Cultureel centrum.

Pretpark, nooit gebruikt.

De toegezegde  hulp voor de Tsjernobyl shelter

   Juni 07    Mei 08   Okt. 08

België 4.288.944 4.288.944 4.288.944
Canada         34.925.491             34.925.491         34.925.491
Denemarken           4.967.917           4.967.917 4.967.917
Europese Unie    204.806.000            214.806.000            214.806.000
Finland 4.500.000          4.500.000           4.500.000
Frankrijk         41.770.000             52.470.000             52.470.000
Duitsland         60.485.693            60.485.693              60.485.693
Griekenland           5.000.000          5.000.000          5.000.000
Groot Brittanië      47.556.992             53.122.312              53.122.312
Ierland 8.020.925          8.020.925           8.020.925
Italië         32.966.330             32.966.330             41.466.332
Japan                   41.725.818             44.427.304             45.327.799
Koeweit 5.402.972          5.402.972          5.402.972
Luxemburg 2.500.000          2.500.000          2.500.000
Nederland 5.707.337          5.707.337          5.707.337
Noorwegen 6.976.254          6.976.254          6.976.254
Oekraïne         45.024.764             45.024.764             45.024.764
Oostenrijk 7.500.000          7.500.000          7.500.000
Polen 2.500.000 2.500.000          2.500.000
Rusland 9.004.953 9.004.953          9.004.953
Spanje 5.079.791 5.079.791          5.079.791
USA                    138.750.113       138.750.113           138.750.113
Zweden 6.689.213 6.689.213          6.689.213
Zwitserland 9.305.043 9.305.043          9.305.043

Donoren
IJsland                 9.107                    9.107                     9.107
Israël   280.710                 280.710                 280.710
Korea                       381.143                 381.143                 381.143
Portugal                   169.205                  169.205                 169.205
Slowakije          2.000.000         2.000.000         2.000.000
Slovenië             320.555  320.555  320.555

Totaal                738.615.271        767.582.076         776.982.573

De kaart geeft de verboden 30km zone rond Tsjernobyl aan.

bedragen in Euro

! zelfs al gebeurt er elk jaar zo’n
ongeval dan beschouw ik kernenergie
nog als een interessante energiebron

Citaat van de heer Rosen van het IAEA te Wenen :
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EDF bevestigt incident Tricastin.

Commissie van onafhankelijk onderzoek en informatie over
radioactiviteit bericht :
EDF Nieuws van 14 mei 2009:

Val van een lading tijdens
het testen van een laadbrug.

Donderdag 14 mei 2009
Sinds 2 mei werd de productie eenheid nr. 1 van de EDF centrale
Tricastin voor de 3e tienjaarlijkse  inspectie stilgelegd. Voor die
gelegenheid worden op de gehele site vele
onderhoudswerkzaamheden uitgevoerd en wordt ook een deel
van de brandstof vervangen. Op maandag 11 mei was nucle-
aire brandstof verwijderd en opgeslagen in het waterbassin
van het brandstofgebouw.

van p. 4
Op woensdag 13
mei werd rond
15:30u in het
kader van een

onderhoud, tijdens de stilstand in
het reactorgebouw een test op de
werking van een laadbrug
uitgevoerd. Daarvoor werden twee
metalen deksels van elk 2 ton
gehesen. Tijdens de manipulatie
zijn de twee metalen deksels van
een wagen -met een metalen vloer-
geschoven en naar beneden
gevallen in een lokaal waar zich,
tijdelijk voor onderhoud, het deksel
van de reactorkuip bevindt.  Een
van de lasten is op het handvat
gevallen dat dient om het deksel te
manipuleren, de andere last is op
een groep kabels gevallen. Er
waren gelukkig geen gewonden.

Als voorzorgsmaatregel werden na
het voorval de aan de gang zijnde
onderhoudswerken meteen
opgeschort, een dertigtal personen
dienden het reactorgebouw te
verlaten. Er werden, om de oorzaak
van het vallen van de lasten te
bepalen, onmiddellijk controles en
een onderzoek opgestart om
eventuele afwijkingen te

analyseren. Enkele kabels en een
ventilatiekoker werden beschadigd,
die beschadigingen hebben echter
geen gevolgen voor de veiligheid van
het reactorgebouw, de herstellingen
werden gedurende de stilstand
uitgevoerd.
Controles hebben eveneens
aangetoond dat alle voorwaarden
waren vervuld om de werknemers
opnieuw in alle veiligheid te laten

verder werken zodat deze op
woensdag even voor  22.:00u terug
werden aangevat.

De autoriteiten van de Nucleaire
Veiligheid werden over dit voorval
geïnformeerd.

De CBPL : Het gebruik van elektronische
identiteitskaart moet omkaderd worden.

Het is hedentendage schering en inslag dat, wanneer
bijvoorbeeld iemand een huis of een appartement huurt,
de identiteitskaart wordt opgevraagd, ergo, condito sine
qua non moet laten kopiëren. Gemeentebesturen willen
de e-ID voor allerlei diensten, zelfs als lidkaart, gaan
gebruiken, maar zó staat het niet in de wet van 19 juli
1991. Niet iedereen mag zómaar uw e-ID opvragen, laat
staan lezen,of de gegevens ervan voor allerlei doeleinden
opslaan.

Mag ik uw identiteitskaart a.u.b?

De wet I.
Art. 6 § 4, van de wet van 19 juli
1991 betreffende de bevolkings-
registers, de identiteitskaarten, de
vreemdelingenkaarten en de
verblijfsdocumenten en tot wijziging
van de wet van 8 augustus 1983 tot
regeling van een Rijksregister van
natuurlijke personen, luidt als volgt :

Dat  Koninklijk Besluit  is er,  voor
zover bekend, nooit gekomen
waardoor het  te pas en vooral te
onpas opvragen, lezen en het opslaan
van de  e-ID wettelijk niet is
geregeld. Daardoor ontstaat er veel

misbruik en worden gegevens
opgeslagen die voor allerhande
doeleinden kunnen gebruikt en vooral
misbruikt worden

De Wet II.
Het art.6, § 4 van de wet van 19 juli
1991 is bij de wijziging in de wet van
23 maart 2003 -BS 28 maart 2003-
blijven staan, maar er werd het
volgende aan toegevoegd :

Bron : c.r.i.i.r.a.d.
vertaling : Morsum Magnificat

 “ Elke geautomatiseerde
controle van de
identiteitskaart door
optische of andere
leesprocédés moet het
voorwerp uitmaken van een
KB, na advies van het
sectoraal comité van het
Rijksregister bedoeld in art.
15 van de wet van 8
augustus 1993 tot regeling
van het Rijksregister van de
natuurlijke personen ”.

Het sectoraal
comité van het
Rijksregister.

De aanbeveling
van 16 april 2008.
Op 8 november 2007 ontvangt het
Rijksregister inzake het gebruik van
de e-ID van de vzw Steunpunt
Vlaams Centrum voor Openbare
bibliotheken, een aanvraag. Die
aanvraag is gericht vanwege het feit
dat de bibliotheken de voorbije jaren
geïnformatiseerd werden en de
bibliotheken wensen dan ook, gebruik

  “ De machtiging om toegang
te hebben tot de
informatiegegevens bedoeld
in artikel 3, eerste en tweede
lid, of om er mededeling van
te verkrijgen, wordt verleend
door het sectoraal comité van
het Rijksregister ingesteld
door artikel 15 “
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van p. 8
makend van de
e-ID, hun
mogelijkheden uit
te breiden.

Daarnaast worden bibliotheken
geconfronteerd met gebruikers die
ontleende werken niet of veel te laat
terugbrengen, het gaat dan
ondermeer over gebruikers die
verhuisd zijn.  De bibliotheken vinden
het te omslachtig en tijdrovend om
deze gebruikers op te sporen,
daarom willen zij toegang tot de
informatiegegevens van het
Rijksregister.

Opmerkingen
Sectoraal Comité.
In artikel 4 van de analyse RR 02/
2008  ten gronde stelt het
Rijksregister :

Het moet blijken dat het Rijksregister,
teneinde een KB te bewerkstelligen,
een initiatief nam. De minister van BZ
liet op 27 juli 2006 aan het
Rijksregister weten de samenstelling
van een werkgroep te beogen maar
er kwam, tot groot ongenoegen van
het Rijksregister,  nooit iets van in
huis. Daarop reageerde het
Rijksregister in haar analyse 02/2008
ten gronde onder item 8, als volgt :

Het
Proportionaliteitsbeginsel
schenden.
Het Rijksregister stelt in haar analyse
onder item 12 het volgende :

 “ Het Comité stelt
vast dat de
Commissie reeds bij
herhaling de aandacht
vestigde van de
bevoegde minister op
de afwezigheid van
het vereiste koninklijk
besluit  “

“ Voor zover het Comité
bekend, kende dit initiatief
geen vervolg. Het Comité
is dus genoodzaakt vast te
stellen dat het ontbreken
van dit uitvoeringsbesluit
tot gevolg heeft dat tal van
heikele vragen m.b.t. het
gebruik van de EID
onbeantwoord blijven “

De gevallen waarbij de EID
moet worden getoond, zijn
steeds dezelfde gebleven
als voor de identiteitskaart
“oude stijl”. Het
overleggen van de
identiteitskaart  “oude
stijl” met het oog op de
controle van de identiteit
leidde en leidt niet tot ....

.... het systematisch
noteren van de op de
identiteitskaart vermelde
persoonsgegevens, noch
tot het systematisch
kopiëren ervan. Slechts
wanneer dit met het oog
op bepaalde vaststellingen
nodig is, zullen ze
genoteerd worden.
-proportionaliteitsbeginsel
-artikel 4,§ 1,3°, van de
wet van 8 december 1992
tot bescherming van de
persoonlijke levenssfeer
ten opzichte van de
verwerking van
persoonsgegevens WVP “

Deze zienswijze van het Rijksregister
wordt door de Privacy Commissie
CBPL  met haar brief van 24
november 2009 aan deze redactie
bijgetreden.

Eenmalig kan wel.
Het Rijksregister gaat in haar analyse
02/2008 verder en zegt onder item
15 :

De zaak waarbij de stad Genk bij de
Vrederechter op 7 mei 2010 in
verzoening werd geroepen, handelt
juist over het feit dat telkens bij
bezoek aan de diensten van de
bibliotheek, in casu internet, de EID
moet worden getoond.

De burger beslist zelf.
Het Rijksregister stelt met haar
analyse onder item 18 het volgende;

De aanbeveling
van 18 mei 2009.
In mei 2009 boog het Rijksregister
zich opnieuw over het probleem van
de EID, het werd een tien bladzijden

“ Eens de registratie
geschied is, bestaat er
geen gegronde reden meer
voor de bibliotheek om de
volgende keren dat de
bibliotheekgebruiker zich
aanbiedt met de
voorwerpen die hij wenst te
ontlenen, diens EID op te
vragen met het oog op de
lectuur ervan “

“ De EID werd, blijkens de
memorie van toelichting,
ingevoerd om elektronische
communicatie met
overheidsdiensten mogelijk
 te maken, waarbij wel werd
verduidelijkt dat het de burger
zelf is die beslist of hij van die
mogelijkheid al dan niet
gebruik wenst te maken “

Het Rijksregister
is wél duidelijk:
RR 02/2008 art.16

“ De EID is het
identificatie-instrument bij
uitstek m.b.t. hetwelk het
koninklijk besluit van 25
maart 2003 betreffende de
identiteitskaarten bepaalt
wanneer ze moet overlegd
worden. Dit sluit het
verplicht gebruik van de
EID als bibliotheekkaart
uit. Buiten de gevallen
voorzien in dat besluit
staat het de burger echter
vrij om zijn
identiteitskaart te tonen
en te gebruiken naar
eigen goeddunken. Dit
betekent dat hij er zelf
kan voor kiezen om zijn
EID als bibliotheekkaart te
gebruiken. Maar het moet
dan wel zijn eigen vrije
keuze zijn. Dit impliceert
dat aan het gebruik van
de EID als
bibliotheekkaart geen
voordelen mogen
verbonden zijn waarvan de
houder van een aparte
bibliotheekkaart niet kan
genieten  “

tellende beraadslaging RR 28/2009
van 18 mei 2009, onder de
“Finaliteiten” vinden we het volgende
onder B1 ;

De zienswijze van het Rijksregister
omtrent het gebruik van de EID is
dus duidelijk, stad Genk legt evenals
de minister van BZ, deze
aanbevelingen naast zich neer maar

“ Bij inschrijving als lid van
een openbare bibliotheek
wordt de identiteit van het
nieuwe lid gecontroleerd.
Vervolgens wordt meestal een
lidkaart uitgereikt. Aan de
hand van deze kaart kunnen
er vervolgens ontleningen
gebeuren “
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van p. 9

Erik Verbeeck 

de Federale
Overheidsdienst
Binnenlandse
Zaken, probeert
het probleem op

haar manier op te lossen.

IBZ en Professor
Jos Dumortier.
Niettegenstaande de Privacy
Commissie -CBPL- en ook de diensten
van het Rijksregister richting minister
van Binnenlandse Zaken, duidelijke
taal spreken, maakt de FOD
Binnenlandse Zaken, om geen
wettelijke omkadering te moeten
maken, er zich vanaf met een
kwinkslag . In haar brief van 12
februari 2010 schrijft IBZ het
volgende :

De Professor zelf zegt daarover het
volgende :

http://www.elections.fgov.be

e-ID toepassingen.

Via het Internet kan u “ mijn dossier” ingeven en dan
heeft u keuzes uit enkele sites, ook deze van FOD
Binnenlandse Zaken en het Rijksregister, daar kan u
eventueel ook zien wie  de voorbije maand uw
Rijksregisternummer heeft geraadpleegd.

Op verzoek van de
Federale Overheidsdienst
voor Informatica en
Communicatietechnologie,
afgekort FEDICT, werd het
advies van een expert
inzake bescherming van
het privé-leven, in casu
Professor Jos Dumortier,
ingewonnen. Deze kwam
tot dezelfde conclusie wat
betreft de opportuniteit van
het nemen van een
Koninklijk Besluit in
toepassing van artikel 6§4

Art. 6§4 van de wet van
19 juli 1991 stond al in
de oorspronkelijke tekst
van de wet. Het is niet
ingevoerd n.a.v. de
elektronische
identiteitskaart. Het
artikel werd ingevoerd als
garantie dat niet
ongecontroleerd
toepassingen zouden
worden ingevoerd voor
automatische lectuur van
de identiteitskaart bijv.
voor grenscontroles.
Het artikel is bij de
wijziging van de wet in
2003 gewoon in de wet
blijven staan -enkel
aangepast door advies
sectoraal comité in de
plaats te stellen van
advies privacycommissie-.
Volgens mij heeft een
advies slechts zin zodra
men eraan denkt de
biometrische gegevens
van de kaart automatisch
te lezen -bijv.
gezichtsherkenning door
optische lectuur van de
foto-.  Achteraf gezien is
het behoud van het
artikel in de gewijzigde

wet niet ideaal omdat het
blijkbaar heel ruim
geïnterpreteerd kan
worden. Het is echter
zeker nooit de bedoeling
geweest om voor
"gewoon" gebruik van de
eID kaart -door
overhandiging van de
kaart zelf, lectuur van de
informatie op de chip,
validering van certificatie,
enz.- telkens een KB uit te
vaardigen.

Bibliotheek Genk
houdt been stijf.
In oktober doet zich het probleem
voor dat de stad Genk de eID van
een inwoner als lidkaart voor het
gebruik van het internet  invoert.
Betrokken inwoner is niet bereid om
diens eID om de haverklap aan
steeds wisselende aangestelden te
tonen.  Er wordt daarover eerst bij de
secretaris geprotesteerd en daarna
wordt via briefwisseling van
gedachten gewisseld, maar het mag
niet baten, de standpunten blijven

onveranderd. In een brief van 28
oktober 2009 verwijst de stad Genk
naar het KB van 25 maart 2003,
maar eindigt met haar zienswijze dat
de stad Genk de correcte en
wettelijke handelswijze hanteert.

Vrederechter.
Ondertussen is deze zaak voor
“Verzoening” op 7 mei  2010
opgeroepen bij de Vrederechter te
Genk maar, zoals verwacht, was deze
actie  een maat voor niets. Bij
FEDICT is er wel belangstelling voor
deze zaak, een van hun juristen zegt
dat bij hen geen enkele bibliotheek
bekend is die de e-ID als lidkaart
gebruikt, dat is ook niet de bedoeling
zegt FEDICT, het is juist daarom dat
de minister van BZ een omkadering
moet maken waarop we aan FEDICT
meegeven dat het niet bij een
mislukte verzoeningspoging bij de
Vrederechter zal blijven, de volgende
stap in is voorbereiding ; een
dagvaarding voor de Rechtbank van
Eerste Aanleg.

          In eigen naam



  Morsum Magnificat  12e jaargang  178 mei 2010  11/26

11 Morsum Magnificat®

Hondensport

VEILIGHEID
daar spreekt

men veel over

V1005002 - 08.05.10 en 17.05.10  Lemmens-Huskens
Werf : Onderwijslaan 2  3600 Genk
Diverse inbreuken - Verantwoordelijken maken verwijten

V1005001 - 07.04.10 en 10.05.10 - Nieuw Dak 3600 Genk.
Werf : André Dumontlaan 137  3600 Genk
Diverse inbreuken - Nieuw Dak reageert niet.

12345
12345
12345

Veilig     Pas Op   Onveilig

MM Opinielabel

Limburg aan de beurt.

EVER 

We hebben het bezoeken van werven in Limburg
duidelijk verkeerd ingeschat omdat elke werf die we
bekijken op de meest elementaire
veiligheidsvoorschriften in de fout gaat, daarom hebben
we meer tijd nodig dan oorspronkelijk gepland. Het in
zijn algemeenheid met de voeten treden van de
arbeidsveiligheid is zó flagrant, dat een gedetailleerde
melding van iedere werf zal worden opgesteld.

Op de werven van de twee
“genomineerden” hiernaast werden
de meest gevaarlijke toestanden
vastgesteld.

Wordt vervolgd.

"Hoe noodzakelijk het opkomen
van een tegenstem is, blijkt uit het
huidige klimaatdebat. Er bestaat
geen debat. Dat is het drama.

Fragment uit het
voorwoord door Gerard
Bodifee, natuur- en
scheikundige, doctor in
de Wetenschappen én
productief schrijver.

Gerard Bodifee natuur- en
scheikundige schreef het
voorwoord en kwam vandaag nog
extra toelichting geven.

Verandert het klimaat op aarde? Wie
zal het zeggen? En als het verandert,
is de mens dan de boosdoener?
Het antwoord op alle vragen wordt
door hoge instanties verstrekt en
kritiekloos door de media nagepraat.
De aarde warmt op, zo luidt de

EVER 

officiële leer, en de mens treft
daaraan schuld. Hij heeft de
thermische balans van de atmosfeer
verstoord met onbeheerste uitstoot
van CO2.
Is dit waar? Wie zal het zeggen? Maar
de stelling in twijfel trekken, is niet
geoorloofd. Het is een dogma. Wie
het betwist is een ketter.
Zoals in andere tijden, is het goed dat
er ook in onze tijd ketters zijn. Jean-
Marie Dedecker trekt het dogma -en
nog wel enkele beweringen- in twijfel.
Hij vervangt uitroeptekens door
vraagtekens en omgekeerd. Formele
beweringen stelt hij in vraag en waar
vrijheid in vraag wordt gesteld,
bevestigt hij die met klem"
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De kassa van de Vlaamse Diabetes
Vereniging -VDV- zit in grote
ademnood, commercieel gerichte
activiteiten en het pamperen van de
politiek is dan ook aan de orde. Op
zaterdag 17 april 2010 werd in dat
kader in Restaurant Elysée te Genk
een 30 jarige bestaan gevierd.

Diabetes Oost-Limburg :

Meer oog voor politiek en geld.

Jeanne Schreurs één en al bewondering voor de
Genkse burgemeester Wim Dries -CD&V-.

Academische
zitting.
In het VDV tijdschrift van
maart 2010 werd deze
bijeenkomst bekendgemaakt
als  academische zitting met
receptie en een eetfestijn.
Door de toespraak van de
Genkse burgemeester het
gebeuren onder de noemer
“Academisch” plaatsen, lijkt
ons wat te ijdel. De
toespraak van Dr. Ann
Verhaegen, Endocrinoloog
en voorzitter VDV, is
misschien wel een officiële
toespraak, maar is er een
voor eigen kerk.

VDV maakt
veel verlies.
Wanneer we de decadentie
bekijken waarmee de VDV
uitpakt -ga maar eens een
kijkje nemen in het kantoor
van Directeur Stijn
Deceukelier-, dan is het niet
te verwonderen dat de VDV
gigantisch verlies boekt -zie
inzet-. Het is hoogtijd dat de
vereniging grondig wordt
doorgelicht, ondermeer ook
wat betreft de verkoop van
zelfcontrolemateriaal aan
haar leden.

Zelfcontrole-
materiaal.
Anderzijds is het vreemd dat
-tot groot ongenoegen van
de Apothekers-  de VDV
meer dan 800.000 Euro
zakencijfer realiseert uit de
verkoop van zelfcontrole
materiaal aan haar leden
waarvan, volgens Directeur
Stijn Deceukelier, slechts
800 Euro nettowinst zou
overblijven. Leden van de
VDV kunnen van een korting
van ongeveer 15% genieten
maar het zou blijken dat de
VDV dat materiaal aan de
helft van de prijs bij de
commerciële firma’s zou
kunnen aankopen, als dat

Vooraan links : Jeanne Schreurs en de Genkse burgemeester Wim Dries -CD&V-.
Vooraan rechts : Dr. Ann Verhaegen, Endocrinoloog en voorzitter VDV en Stijn
Deceukelier Directeur VDV.

20082009

Vlaamse Diabetes Vereniging DB   BE 0412.404.705.

klopt, komt het er op neer
dat de VDV zich op de kap
van haar leden -waarvan
sommigen zich de aankoop
van zelfcontrolemateriaal
niet kunnen veroorloven-
zou verrijken.

VDV Bijeenkomst te Genk.
Drie commerciële firma’s zakten op zaterdag
af naar Genk om hun producten aan een
handvol deelnemers te tonen, interesse was
er nauwelijks, durfden ze deelname t.o.v. de
VDV soms niet weigeren ?

Commerciële
firma’s.
We probeerden bij enkele
commerciële firma’s
vruchteloos om zicht te
krijgen op de bevoordeelde
verkoop van
zelfcontrolematereriaal aan

de VDV, maar het is nogal
wiedes dat wij dáár niets los
krijgen, de commerciële
firma’s hebben er immers
alle baat bij dat hun relaties
met de VDV niet geschaadt
worden-sic-.

F.A.G.G.
Om uitsluitsel te krijgen
over hoe qua verkoop van
zelfcontrolemateriaal door
de VDV, de vork in de steel
zit, hebben we her en der,
dus ook bij het RIZIV, ons
licht opgestoken. Het blijkt
dat alleen het  FAGG iets
zinnigs kan vertellen, het
Federaal Agentschap voor
Geneesmiddelen en
Gezondheidsproducten,
heeft aan de VDV wel een
toelating verleend, maar dat
zou zich beperken tot
zelfcontrolemateriaal in het

 meer  p. 13
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meer  p. 14

van  p. 12

kader
van
het
zorg-

traject -zorgwekkend?- en
in dat kader zijn er in België
nog maar 3000 contracten
afgesloten dus in dat kader
een zakencijfer van 832.000
Euro in de verkoop van
zelfcontrolemateriaal
realiseren, zal niet lukken.
Hoe zit het dan werkelijk in
mekaar?

Wordt het
Zorgtraject een
Zorgwekkend
traject?
We hebben alle respect voor
de competentie en de
inspanningen van de
Aalsterse Endocrinoloog Dr.

Frank Nobels die, tot zijn
grote ongenoegen,  de
-over-macht van Waalse
dokters condito sine qua
non dient te slikken. Een
handvol dokters in Wallonië
is er moeiteloos in geslaagd
de inspanningen van Dr.
Nobels te dwarsbomen en
deels naar hun hand te
zetten. In Wallonië is er nu
al een “Alternatief”
Zorgtraject ontstaan dat
andere modaliteiten geniet
-zie inzet-. Het lijkt er dus
verdacht veel op dat het
zorgtraject dankzij Wallonië,
een  zorgwekkend traject
wordt -zie inzet-.

VDV : Niet
iedereen gelijk.
In oktober 2009 bracht deze
redactie de problemen van
de diabeten die in armoede
leven onder de aandacht en
plaatste daarover zelfs een
online open brief, gericht
aan de Directeur van de
VDV, op de website. Zeven
maanden later heeft de heer
Deceukelier het nog niet
nodig gevonden om op die
brief te reageren, ook in het

Het lijkt er dus
verdacht veel
op dat het
zorgtraject,
dankzij
Wallonië, een
zorgwekkend
traject wordt.

Zorgtraject, Alternatief of wordt het een
“ Zorgwekkend “ traject?

Alternatief Zorgtraject.

In de  onderhandelingen over de zorgtrajecten werd een Alternatief Zorgtraject
als compromis  uitgewerkt. De huisarts kan onder bepaalde voorwaarden zonder
inschakeling van een educator zelfcontrolemateriaal aan zijn patiënt verschaffen.
De doelgroep is  dezelfde als die van de zorgtrajecten:
-patiënten op, of 2 dagelijkse insuline injecties,  of op incretine mimetica,
 of die in de aanloopfase van opstart zitten-. Het  materiaal is beperkt:

° een glucosemeter per 3 j,
° 100 teststrookjes -8/mnd- en  100 lancetten per jaar.

Dit is enkel jaarlijks verlengbaar als de patiënt goed  geregeld blijft -A1c < 7.5%-.

Dokter Nobels:
Dit is evident niet  ideaal, maar een compromis waarmee ik kan leven. De
praktijk leert dat het  nauwelijks aangevraagd wordt -slechts enkele
tientallen gevallen over heel  België-.

Meer info  op :
www.zorgtraject.be.
www.zorgtraject.be/NL/Professioneel/Huisarts/Diabetes/autogestion.asp.

tweemaandelijks glosso
VDV tijdschrift is daarover
niets gepubliceerd. Het gaat
over zelfcontrolemateriaal
en voedselhulp. Deze
redactie wil weten hoeveel
de VDV écht verdient aan
het zelfcontrolemateriaal
gebeuren en zal desnoods
daarvoor zelfs klacht
indienen bij de bevoegde
diensten.

Voedselhulp
Sint Vincentius
Genk.
Limburgse VDV Activiste
Jeanne Schreurs,
organisator van menig
evenement, is tevens
aanhanger van de
voedselbedeling Sint
Vincentius te Genk.
Omtrent de contracten die
Sint Vincentius heeft met
het Genkse OCMW, weet
deze redactie toevallig
meer, maar ook over
diverse klachten van
personen die daar, mits een
verwijsbriefje van het
OCMW, mogen aankloppen,
de “aanpak” van sommige
medewerkers van Sint
Vincentius is allerminst
sociaal. Daarbuiten wordt
bij de voedselbedeling niet
op diabeten gelet, er wordt
trouwens, tot groot jolijt
voor de “snoepers”, relatief
veel snoepgoed verdeeld.
Toen wij dat probleem bij
Jeanne Schreurs voorlegden
reageerde Jeanne als
volgt : “ .. als u
voedingswaren krijgt die u

niet wenst, kan u die
gewoon teruggeven ...”! Als
dat voor een voortrekker
van de Vlaams Diabetes
Vereniging in Limburg geen
ongepaste houding is, dan
weten wij het ook niet meer.

Plooien als
een knipmes.
Op de viering van dit 30
jarig bestaan te Genk
wandelden wij, gewapend
met ons fotografiemateriaal,
de zaal van restaurant
Elysée binnen, niemand had
daar énig oog voor,
niettegenstaande wij
ingeschreven waren -én
VDV lid zijn-, ook Jeanne
Schreurs niet.  We hadden
wel een kort gesprek met
Dr. Ann Verhaegen, het
contact met  Stijn

Deceukelier -algemeen VDV
Directeur-, bleef beperkt tot
“goeiedag”. Tijdens de
speeches  was het vooral de
Genkse burgemeester Wim
Dries die door Jeanne
Schreurs als een afgod

vereerd werd, toch is de
burgemeester -voor zover
ons  bekend- geen diabeet
maar hij zou eventueel wel
voor wat financiële en
materiële hulp kunnen
zorgen en dat is veel
belangrijker dan een
diabeet en VDV lid. Op het
einde van de speeches is
één aanwezige komen
vragen van welke gazet wij
waren.....

Vlnr : Dr. Jos Tits, Endocrinoloog verbonden aan het ZOL -
Stijn Deceukelier - Dr. Ann Verhaegen, Endocrinoloog AZ
Palfijn Merksem.  Na de speeches werden de gebruikelijke
geschenken aan de sprekers overhandigd. Het evenement
begon om 14:00u, deze foto werd om 15:29u genomen en
er werd tot op dat moment nog geen drank geserveerd....
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Receptie.
Het is bij
dergelijke

evenementen de gewoonte dat er bij
het binnenkomen drankjes
geserveerd worden, sommigen, zoals
Stijn Deceukelier en Dr. Ann
Verhaegen hadden immers een grote
verplaatsing dienen te maken, het
was bovendien mooi en zonnig weer
maar hier was er bij de aankomst
geen drank te bespeuren-sic-.
Aangezien wij voor het eetmaal,
waarvoor 25 Euro werd gevraagd,
niet hadden ingeschreven, hebben wij
zonder dat ons énige consummatie
werd aangeboden, ons werk gedaan,
deze kritische bemerking is dan ook
-naar onze mening-, op zijn plaats en
toont nogmaals aan wat voor vlees
Sint Vincentius, waarmee Jeanne

Schreurs toch banden heeft,  in de
kuip heeft.

Feestzaal Elysée.
Het VDV evenement werd
georganiseerd in de feestzalen van
Elysée aan de Sledderloweg 14 te
Genk, aan de inrichting en de
muziekinstallatie te zien, moet deze
enkele tientallen jaren oud zijn maar
de wijze waarop de spots die aan het
plafond hangen, op het elektrische
net zijn aangesloten doet vermoeden
dat de elektrische installatie niet
volgens art. 271 van het AREI -KB
van 10 maart 1981- is gekeurd. We
nemen daarom contact op met de
eigenaar.  De dochter blijkt de zaak
pas van haar vader overgenomen te
hebben en de vader verwijst naar de
milieuvergunning die nog enkele

jaren loopt, maar zó zien wij dat niet.
Vervolgens wordt naar de brandweer
verwezen maar ook dát zien wij niet

zitten, de brandweer is immers  niet
bevoegd en komt niet voor op de lijst
van de keuringsorganismen bepaald
in artikel 275 van het AREI.
Uiteindelijk heeft de ex-baas van
Elysée het begrepen en hij zal een
erkend keuringsorganisme
raadplegen, of dat écht zal gebeuren
is maar zeer de vraag. Omdat niet
conforme elektrische installaties
gevaarlijk zijn en het hier om een
zaal gaat waar veel publiek aanwezig
is, worden we  i.v.m. art. 29 van het
SW, verplicht om dat aan de
burgemeester te melden die zijn
brandweer zal moeten inschakelen.

Quintet ARIOSO.
Als muzikale omlijsting werd voor het
kwintet ARIOSO gekozen. De muziek
was hoofdzakelijk van Bach, voor de

Het kwintet ARIOSO verzorgde met  overwegend nummers van Bach het
muzikaal intermezzo.

Aan het plafond hangen, binnen een oppervlakte van ongeveer 16 m², maar eventjes
24 spots en dat op vrij korte afstand van het plafond. De elektrische kabel, waarvan
we niet weten of die van het type F2 is, wordt door een metalen profiel gevoerd,
duidelijk strijdig met art. 201 van het AREI.

24 Spots strijdig met art.201 A.R.E.I.?

liefhebbers wellicht een streling voor
het oor en, alhoewel wij daar niet
kunnen over oordelen, deden  de

muziekanten het denkelijk
goed maar hoe langer het
muzikaal intermezzo
duurde, hoe rumoeriger de
zaal werd, omstreeks
15:30u. begon dit zelfs
bijna de muziek te
overstemmen, de
aanwezigen snakten wellicht
naar een drankje dat tot op
dat moment, de 25 Euro
inschrijfgeld ten spijt, nog
niet werd aangeboden.

Geen
zelfcontrole,
dus: Januvia.
Wie denkt dat het
zorgtraject, dat voor
diabeten type 2 in het leven
is geroepen, voor die
categorie ook gratis
zelfcontrolemateriaal
oplevert, is fout. De auteur
van dit artikel kan het
weten. Wie een Hb1Alc
heeft dat kleiner is dan 7,
komt niet in aanmerking,
wie een Hb1Alc van 7,7
heeft krijgt, om geen gratis
zelfcontrolemateriaal te

moeten voorschrijven, het peperdure
Januvia voorgeschreven! Het
ziekenfonds moet dan maandelijks
geen 40 Euro voor gratis strips
betalen, maar 150 Euro voor de
Januvia. Volgens de eerste ervaringen
wordt de suikerspiegel met dat
medicijn wel omlaag gehaald -onder
voorwaarde dat deze goed geregeld
is-, maar dat zou wellicht zonder
Januvia óók mogelijk zijn.
In een volgend nummer komen we
hier wellicht op terug.

Erik Verbeeck 
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Drugslabo Tessenderlo was zeker
niet op álle vlakken professioneel.

De grote drugsvangst van 8 mei 2010
waarbij de Federale Gerechtelijke
Polit!ie van Hasselt  rond 18:00u  een
loods aan de Kanaalweg te Tessenderlo
binnenviel en daarbij zes personen op
heterdaad kon vatten, heeft niet alleen
vanuit Nederland en België
voorafgaandelijk veel minutieus
speurwerk gevergd, maar heeft nadien
menige redactie aan het werk gezet.
Tijdens de persconferentie heeft de
FGP van Hasselt het volledige mobiele
drugslab en een aantal onderdelen
duidelijk
en met
terechte
fierheid
getoond.

Niettegenstaande het om een mobiele installatie ging,
werden nergens  borgmoeren gebruikt, dat is zéker geen
professioneel werk.

Het Labo Interventie Team

AGS Antwerpen en brandweer
Tessenderlo.

Morsum Magnificat
was snel en goed
geïnformeerd.
Tijdens de persconferentie die op
zondag 9 mei  bij de FGP te Hasselt
werd gehouden, kende  Morsum
Magnificat als énige van de
aanwezige pers -waaronder ook
Nederlandse- de naam van Walter

Rutten, óók de naam en verdere
gegevens over het huren van de
loods, de naam van de eigenaar
-Jean-Pierre Verpeut- waren  deze
redactie op zondag 9 mei reeds
bekend.  Journalist Xavier Lenaerts
die op de persconferentie te Hasselt
ook aanwezig was, mocht de nota’s
ter  plaatse van Morsum Magnificat
inkijken, bij de redactie van Het
Laatste Nieuws in Kobbegem diende
journalist  José Mascelin toe te geven
dat onze informatie correct en
exclusief was. Dat heeft alles te
maken met de informatie waarover
deze redactie beschikt en de snelheid
waarmee Morsum Magnificat in deze
zaak kon reageren, wij waren amper

Vervolg van online artikel
8 en 9 mei 2010

een half uur nadat alarm werd
geslagen, al ter plaatse aanwezig,
alleen werden wij aanvankelijk door
de aanwezige hulpdiensten, in het
belang van het onderzoek, bewust
misleid, er werd immers achteraf te
Brussel nog een persoon
aangehouden.

Wassen van linnen.
Walter Rutten, die bij de FGP zeer
goed bekend stond als loodgieter die
eerder al een drugslabo in mekaar
knutselde, had aan de bedrijfsleider
van het marmerbedrijf dat op
hetzelfde adres is gevestigd gezegd
dat er in de loods vuil linnen werd
gewassen, Walter Rutten was ook
regelmatig vergezeld van een
Nederlands koppel, wat later ook uit
de aanhoudingen  is gebleken.

Financiële kater.
Buiten een marmerbedrijf was er
geen andere bedrijfsactiviteit meer op
die locatie, bouwbedrijf Lim-bouw dat

er tot voor kort  was gevestigd, is
ondertussen in faling en zowel
eigenaar Verpeut als het
marmerbedrijf hebben aan Lim-bouw
een financiële kater  overgehouden.
Eigenaar Jean-Pierre Verpeut had
twee weken vóór de inval nog met
Walter Rutten getelefoneerd om de
twee maanden huurachterstand op te
eisen, Rutten zei toen dat hij binnen
twee weken deze schuld zou betalen,
nu heeft de FGP van Hasselt daar een
stokje voor gestoken, de loods werd
vanaf 1 augustus 2008 voor 25.000
Euro per jaar verhuurd, Walter Rutten
zou er kleine constructies bouwen.
Het zit de eigenaar, die in Laken
woont, niet echt mee, DTZ die de
verhuring realiseerde moet alweer op
zoek naar een nieuwe huurder.

Buurt op de hoogte.
Het ouderlijk huis van Walter Rutten
in Vorst-Laakdal waar hij na het
overlijden van zijn moeder nog even
woonde, is ondertussen verhuurd,
Walter heeft nog een zuster die
geestelijk gehandicapt is en tot voor
kort in Vorst-Laakdal in een instelling
verbleef, maar dat contract is
stopgezet, of Walter Rutten daar voor
iets tussen zit, wilde men in de
instelling niet zeggen. In Verboekt, de
straat van zijn ouderlijke huis, was

8 mei 19:25u  Brandweer van Mol
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men op de
hoogte
van de
drugs-

activiteiten van Walter
Rutten, “we wisten wel dat
hij met zoiets bezig was”
klonk het daar op zaterdag
8 mei 2010, als de buurt er
over praat, dan zal de FGP
het zéker weten en dat
bleek ook zo te zijn.

Niet volledig
professioneel.
Met alle respect voor het
speurdersteam uit
Nederland en Hasselt en
zonder ons over de
professionaliteit van het
“chemisch” deel van het
drugslabo uit te spreken,
doen wij dat wel over het
elektrisch en mechanisch
gedeelte. Het elektrisch
gedeelte is duidelijk niet
door een vakman, maar
eerder door een “prutser”
gemaakt, er zijn
verschillende inbreuken op
het A.R.E.I. -KB 10 maart
1981- vast te stellen.

Elektrocutiegevaar
voor de gebruikers.
Men heeft het over de gevaren van
drugsgebruik, maar gevaar voor
elektrocutie voor de bedieners van
het illegaal labo waren er óók. Omdat
het  aanraken van het barenstel van
het laagspanningsbord wegens het

Het volledige labo dat gemonteerd werd op een aanhangwagen

ontbreken van een omhulsel -art. 34
AREI KB 10 maart 1981- mogelijk
was, was er elektrocutiegevaar. Er
werd ook een belangrijke fout begaan
tegen artikel 199, de blauwe kleur is
voorbehouden voor de nulleider, dat
is in casu omdat het een mobiel labo
was,  zeer belangrijk bij TN-S netten
waar de “Nulleider” gescheiden is. De
kabel die via de voedingstekker van
64A op het barenstel is aangesloten

heeft zelfs geen aanduiding van de
nulleider ! Wanneer de mobiele
installatie wordt aangesloten op een
net waar de nulleider met een fase
wordt omgewisseld, zouden ze wel
degelijk voor een verrassing zijn
komen te staan. Het labo kon niet
mobiel worden ingezet zonder de
aanwezigheid van een elektricien die
met kennis van zaken handelde.

Het ALSB van het mobiel drugslabo te Tessenderlo
EVER 
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Op 12 mei 2010 om 15.30u. stelde Defensie
tijdens een personferentie de ingrediënten voor
van de grote Airshow die op 3 en 4 juli 2010 te
Bevekom - Beauvechain- plaats heeft. Niet
alleen het programma en andere wetens-
waardigheden, maar ook een demonstratie van
de Agusta A-109, het vertrek naar Kleine Brogel
van een F-16 en de Machetti -Hardship Red
werden aan de pers voorgesteld. foto EVER

De BE IAS 2010
wordt een
totaalspektakel.

De jaarlijkse vliegshow te
Beauvechain wordt georganiseerd
door de 1e Wing van de vliegbasis,
promotoren zijn Rheinburg bvba en
Harmony Belgium s.a en ook dit jaar
staan weer een aantal stuntteams op
het programma waarvoor sommige
toeschouwers de adem zullen
inhouden, we noteerden volgende
events en u kan via de website

Vervolg van online artikel
12 mei 2010

http://www.airshow2010.be/content/
spip.php?lang=nl al één en ander
bekijken. Zoals reeds aangegeven op
ons online bericht, geven wij hierna
de volledige lijst van de deelnemers
en de kostprijs voor deelname voor
het publiek.

In de lucht, Teams:
AGUILA.
JORDANIAN FALCONS.
BABY BLUE DISPLAY TEAM.
ORLIK TEAM.
HARDSHIP RED.

TORNADO GR4.
QRA DEMO.
LES CAMOMILLES.
BALTIC BEES.
MILLENIUM MASTERS.
FLYING BULLS.

In de lucht, SOLO:
SAAB GRIPPEN.
RAFALE.
F18C.
TUCANO.
HAWK.
KING AIR.
BOEING 757-200

meer  p. 18
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DAKOTA.
F16 -Deens-.
F16 -Klu.
SAAB J105.

F16 -BAF -Belgian Air Force-.
A109 Agusta.
Seaking MK50.
CLASSIC WINGS OF BELGIUM.
Scandinavian Historic Flight.
MELISSA PEMBERTON.
ETIENNE VERHELLEN.
PEGGY’S WINGS-WALKERS.
YAK 52.
SOKO G-2 GALEB.
DUTCH HISTORIC JET ASSOCIATION.
HAWKER HURRICAINE.
Hawker Hunter.
Spitfire MK XIX.

Op de grond.
TORNADO.
MBB BO 105.
SAAB GRIPPEN.
2x Alphajet.
EMBRAER 121 XINGU.
F18C.
Casa Nurtanio CN 295.
MERLIN.
A109.
F16 A MLU.
Alphajet.
SF260.
C130.
PIPER SUPER CLUB.
SF260D.
SF260M “300000 hrs”.
ALOUETTE III.
SAAB J 105.
AN 26 “VITA”.
T6A TEXAN II.
SOKO G-2 GALEB.
EURO FIGHTER EF 2000.
AMX.
TORNADO.
Pilatus PC 12.
Pilatus PC7.
C130 - KLU.
F16 MLU - KLU.
2xF16 - RNoAF.

Frank De Winne.
De eerste Belgische piloot in de
ruimte, Frank De Winne, wordt
speciale gast tijdens de komende
show te Bevekom.  De Winne vloog
meer dan 2300 uren met diverse
vliegtuigen zoals de Mirage 5, de F16
en de Tornado. Frank De Winne haalde
in 1985 in de Koninklijke Militaire
school zijn diploma van burgerlijk
ingenieur en meteen startte Frank De
Winne ook zijn opleiding als
jachtpiloot. In 1990 voerde De Winne
opdrachten uit in Kosovo, was ook
testpiloot en leidde ook al een
smaldeel.
In 2008 krijgt Frank De Winne een
nieuwe opdracht en verblijft hij lange
tijd in het ISS ruimtestation, meer
nog, hij wordt de eerste niet Russische
boordcommandant.

Boek over De Winne.
Op vraag van de commissie is Frank

De Winne momenteel bezig met het
samenstellen van een Witboek over
de Europese ruimtevaartpolitiek,
Frank neemt ook deel aan de
installatie van een lanceringsplatform
voor Sojoez-raketten op de basis
Kourou in Frans Guyana, maar ook de
functie van UNICEF ambassadeur
moet nog aan zijn palmares worden
toegevoegd. Het is in dié functie, dat
De Winne op 3 juli rond 15:00u aan

het punt “Meet the pilots” in
Beauvechain het boek zal signeren
dat zijn vrouw Lena Clarke over hem
schreef. Zij beschrijft in het boek de
absoluut fascinerende menselijke
ervaringen die haar man beleefde. De
opbrengst van het boek gaat
overigens naar Unicef en meer
bepaald naar een project waaraan
Frank De Winne zeer gehecht is:
Drinkwatervoorziening voor álle
kinderen op onze planeet.

Tickets.
Vijf formules voor het publiek,
voorverkoop wordt aanbevolen. Het
publiek kan kiezen uit 5 formules:

1. Air Show.
Volwassenen: 10•, kinderen jonger
dan 12: 5•.
Voorverkoop volwassenen: 8• en
kinderen: 4•

2. Air Show Familie Formule.
Inclusief een programma en gratis
parkeren op de basis.
25• voor volwassenen en een kind
jonger dan 12 jaar -geldig op
zaterdag of op zondag-.

3. Air Show VIP formule -
Uitsluitend in voorverkoop.
Doorgangsbewijs tot VIP Village en
gratis parkeerplaats op de basis met
food en drinktickets in speciale ruimte
Volwassenen 55• VIP + food & drinks
bonnen.

4. Fan Air Show formule.
Weekend forfait
Voorverkoop volwassenen: 15• en
kind jonger dan 12 jaar: 7•

5. Spotters formule.
Tickets met datumvermelding enkel
op vrijdag 2 juli: 30• Met gratis
toegang parking op de basis +
bevoorrechte toegang tot de
vliegtuigen met militaire begeleiding
en pendeldienst.

Groepen.
Kortingen van 10% enkel in
voorverkoop.

Informatie.
Informeer op +32 (0) 2 657 91 01
fax +32 (0) 2 675 58 92
group@airshow2010.be

Timing.
Opening deuren: 09:00u.
Demo's lichte vliegtuigen van 10:00
tot 13:00u.
Demo's patrouillevliegtuigen en solo
display van 13:00 tot 18:00u.
Slot : zaterdag om 19:30 en zondag
om 18:00u.

De Hardship Red SF260 in de lucht
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Weinig burgers hebben
nog vertrouwen in de
Vlaamse overheid.

Naar jaarlijkse gewoonte presenteerde
de Vlaamse ombudsdienst eind april
2010 haar jaarverslag en jaarbrochure
aan de Vlaamse regering.  Uit de
begeleidende nota van waarnemend
Vlaams ombudsman Nan Van Zutphen
blijkt dat er een ernstig probleem is
en dat de Vlaamse overheid dringend
extra inspanningen moet doen om het
vertrouwen van de burger waard te
zijn en te blijven.

Weinig veranderd.
Ondertussen 11 jaar geleden werd de
Vlaamse Ombudsdienst door het
Vlaams Parlement opgericht om als
externe bemiddelaar de
dienstverlening van de Vlaamse
overheidsdiensten te helpen
verbeteren. Sedertdien is er volgens
wnd. Vlaams ombudsman Nan Van
Zutphen, weinig veranderd : Redelijke
behandelingstermijnen en correcte
bejegeningen waren bij de oprichting
van de Vlaamse Ombudsdienst enkele
doelstellingen en zijn dat vandaag nog
en zullen dat ook over tien jaar nog
zijn.

De klachten.
In 2009 behandelde de Vlaamse
Ombudsdienst 1.771 klachtendossiers
waarvan er 1.470 beoordeeld zijn.
Bijna 60% -59,4%- daarvan werd als -
deels-gegrond beoordeeld. Van deze
1.771 behandelde klachtendossier
betrof het leeuwendeel, 658 dossiers
of 37,2%, klachten over wonen
gevolgd door 248 dossiers -14%- met
klachten over verkeer, infrastructuur
en mobiliteit. Op de derde plaats met
230 dossiers -13%- komen de
klachten over water, gas en
elektriciteit. De overige 635 dossiers -
35,8%- betroffen klachten over
ruimtelijke ordening, welzijn,
gezondheid, economie,
werkgelegenheid, onroerende
voorheffing, milieu en andere.

Wonen.
Méér dan 300 schriftelijke klachten
kwamen in 2009 binnen bij de
Vlaamse Ombudsdienst omtrent de
plotse verstrenging van de
renovatiepremie. De Vlaamse Regering
kondigde op 2 oktober 2009 plots aan

dat de voorwaarden voor een
renovatiepremie verstrengd werden
maar zegt niet vanaf wanneer. Als op
29 oktober 2009 het
renovatiepremiebesluit in het Belgisch
Staatsblad gepubliceerd verschijnt is
dat met onmiddellijke ingang zodat
de verbouwer die -bijna- alle werken
heeft laten uitvoeren en alleen nog
wacht op een aantal facturen, een
groot deel van de premie waarop hij
gerekend had, verliest. De
aanbevelingen die de Vlaamse
Ombudsdienst, na klachten, in het
verleden formuleerde werden
duidelijk niet opgevolgd.
Desalniettemin, indien u een
woonpremie zoekt :
www.premiezoeker.be

Behandeltermijnen.
Een aanvraag voor renovatiepremie
heeft normaal een
behandelingstermijn van 3 maanden.
Deze werden in 2009 schromelijk
overdreven net zoals de termijn van
uitbetaling van de premies -normaal
4 maanden-. Voor de Vlaamse
Ombudsdienst is het dan ook logisch
dat de burger het met dergelijke
wansystemen moeilijk heeft en terwijl
de overheid het over "termijnen van
orde" heeft, heeft de burger het over
"termijnen van wánorde".

Sociale huurder.
Een groot aandeel van de dossiers
m.b.t. wonen kwam van de sociale

huurders met klachten over
schrappingen uit het
inschrijvingsregister voor een sociale
woning, over de woon- en
woningkwaliteit, over de behoefte aan
een verhuispremie bij een verplichte
verhuis, de berekening van de
huurprijs, de schatting van de
basishuurprijs, over de vermindering
van de onroerende voorheffing voor
de sociale huurder en over
leefbaarheidproblemen.  Kandidaat-
huurders klagen ook over de extreem
lange wachttermijnen bij de
toewijzing van een woning wat niet
wegneemt dat er in 2009 een klacht
kwam over een wel érg snelle
toewijzing -1 week na de inschrijving-
zonder dat daarvoor bijzondere
sociale omstandigheden waren.
Algemene informatie over wonen
vindt u op : www.bouwenenwonen.be

Verkeer,
infrastructuur en
mobiliteit.
Een jaarlijks terugkerend fenomeen
zijn het aanzienlijk aantal klachten
over geluidshinder veroorzaakt door
de verkeersdrukte maar ook de
slechte staat van de gewestwegen
veroorzaakt geluidshinder. De
verantwoordelijke minister erkent dat
er een belangrijke onderhouds-
achterstand bestaat en belooft

Op woensdag 21 april 2010 stelde waarnemend
Vlaams Ombudsman Nan van Zutphen het Jaarverslag
en de Jaarbrochure van de Vlaamse Ombudsdienst
aan de pers voor. Over de kortstondige, maar de
onstuimige periode van de vorige ombudsman Paul
Arteel, wordt binnen de Vlaamse Ombudsdienst
wijselijk niet meer gesproken, daarbuiten wél, een
abonnee van Morsum Magnificat stuurde ons de link
naar zijn -alweer- nieuwe uitdaging, u vindt hieronder
de link.
http://aplusa.webfabriek.be/nl/extra/wie-zijn-wij/paul-arteel_82.aspx
Maar Paul Arteel had ook “zijn” opmerkingen over de
interne werking van de Vlaamse Ombudsdienst,
hieronder vindt u de link naar die tekst en uitleg. Is er
in Vlaanderen één dienst die professioneel en
fatsoenlijk werkt? Laat het mij zéker weten.
https://sites.google.com/site/paularteel/Home

EVER 

In de marge
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JVDS 

beterschap.
Meldingen over
de toestand van
wegen kunnen

gemeld worden op :
www.meldpuntweggen.be Ook over
De Lijn kwamen heel wat klachten
binnen. Burgers klaagden over
overvolle bussen en over bussen die
niet of niet op tijd reden, bovendien
waren er enkele klachten van
reizigers die door een bus of tram
van De Lijn letsels hadden opgelopen.

Water en gas.
Opnieuw kwamen in 2009 veel
klachten binnen over de
drinkwaterfactuur. Waar vroeger voor
het watergebruik betaald werd aan de
watermaatschappij, voor de zuivering
van het afvalwater aan de VMM en
voor het transport van het afvalwater
aan de gemeente -riooltaks- worden
al deze kosten vandaag gelijktijdig
aangerekend met de waterfactuur.
Zoals gewoonlijk bij dergelijke
maatschappijen laat deze aan
duidelijkheid te wensen over zodat de
consument zich afvraagt waarvoor en
hoeveel hij voor wat betaalt. Ook of
de consument recht heeft op een
vrijstelling of compensatie is
onduidelijk en over een onjuiste
toekenning van het wettelijk volume
gratis water worden nog steeds
veel klachten ingediend.

Elektriciteit.
Opvallend in 2009 was de
toename van klachten in verband
met toekenning van de
Groenestroomcertificaten door de
VREG -Vlaamse
reguleringsinstantie voor energie-
waar men, om een niet nader
genoemde reden, een aanzienlijke
achterstand opliep in de
verwerking van de aanvragen en
de aanvragers in het ongewisse
liet omtrent aanpak en oorzaak
van de achterstand.  Voor vragen
over de Vlaamse energiemaatregelen
gaat u naar : www.energiesparen.be

Onderwijs.
De behandeltermijnen van aanvragen
voor de toekenning van
studietoelagen heeft ook in 2009
weer tot behoorlijke problemen
geleid. Uit de klachten is gebleken dat
er bij de burger een grote behoefte is
over de status van het ingediende
dossier en er moet een oplossing
komen voor het versturen van de
ontvangstbevestiging. Alle informatie
over de diensten van het Vlaams
Ministerie van Onderwijs en Vorming
is te vinden op : http://
ond.vlaanderen.be/

Ruimtelijke ordening.
Op gebied van een goede ruimtelijke
ordening loopt er óók een en ander
mis. Vlaanderen zou moeten komen

tot een adequaat vervolgingsbeleid
bij bouwovertredingen, wat nu niet
het geval is. De burger leeft in de
veronderstelling dat hij zonder risico
op een gerechtelijke veroordeling,
een bouwovertreding mag begaan,
temeer omdat er in heel wat
gemeenten niét of nauwelijks controle
op bouwovertredingen wordt
uitgeoefend. Op de site
www.bouwenenwonen.be en
www.ruimtelijkeordening.be vindt u
veel informatie.

Welzijn en
gezondheid.
Behalve dat de toegenomen werkdruk
op de hulpverleners dient te worden
weggewerkt blijven ook de
wachtlijsten in de welzijnssector tot
klachten leiden. De Vlaamse Regering
slaagt er blijkbaar niet in om een
antwoord te geven op de meest
dringende zorgvragen. Wat betreft de
klachten over kinderopvang wijst dit,
volgens de Vlaamse Ombudsdienst,
op een structureel tekort aan
opvangaanbod. Info is te vinden op :
www.zorg-en-gezondheid.be

Economie en
werkgelegenheid.
Door de economische crisis is het

aantal opleidingsaanvragen bij de
VDAB van december 2008 tot
september 2009 met 18% gestegen
en de VDAB kan niet tegemoetkomen
aan de stijgende aanvragen zodat
onredelijk lange wachttijden zijn
ontstaan. Ook klagen sommige
werkelozen erover dat zij onterecht
niet tot een opleiding worden
toegelaten en ook over de
trajectbegeleiding door VDAB
consulenten komen jaarlijks klachten
binnen die handelen over
onzorgvuldig werken en nalatigheid.
Informatie over de VDAB kan
gevonden worden op : www.vdab.be

Onroerende
voorheffing.
Behalve klachten over de laattijdige
toezending van de aanslagbiljetten,
zelfs buiten het aanslagjaar, waren er
ook klachten over de vermindering

van de onroerende voorheffingen.
Sommige van die verminderingen
worden automatisch toegepast maar
andere moeten worden aangevraagd
en het onderzoek naar het recht op
die vermindering zorgt vaak voor
vertragingen terwijl in andere
gevallen de vermindering voor de
toekomst werd geschrapt hoewel die
vaak al jaren was toegekend. Voor
informatie over de onroerende
voorheffing belt u naar de Vlaamse
belastinglijn op 078/153015 of neemt
u een kijkje op de site
www.onroerendevoorheffing.be

Milieu.
Milieubelastende bedrijven dienen te
beschikken over een
milieuvergunning die vastlegt hoe de
exploitatie dient te gebeuren, goede
milieuvergunningen zijn dus van het
grootste belang. Voor de Vlaamse
Ombudsdienst gaat het niet op dat
een bedrijf, waarvan de milieu-
inspectie de stopzetting had bevolen
vanwege de milieuhinder, tóch een
regularisatievergunning krijgt
afgeleverd zodat het bedrijf zijn
hinderlijke activiteiten gewoon kan
voortzetten. Beter zou zijn, volgens
de Vlaamse Ombudsdienst, om via
een overgangstermijn een aantal
aanpassingen te eisen alvorens de

vergunning in werking treedt.
Info over het Vlaams milieu op :
www.milieuinfo.be.

Aanbevelingen.
Behalve het onderzoeken van
klachten, geeft de Vlaamse
Ombudsdienst, aan de hand van de
onderzochte dossiers, ook
aanbevelingen aan de betrokken
diensten om iets te doen aan hun
werking zodat uit een
klachtneerlegging toch iets positiefs
kan volgen.

Klokkenluiders.
De laatste opdracht van de Vlaamse

Ombudsdienst is het beschermen van
de z.g. klokkenluiders. Een
"klokkenluider" is een medewerker
van een dienst die een
onregelmatigheid in zijn/haar eigen
dienst aanklaagt en de Vlaamse
Ombudsdienst maakt zich sterk deze
te beschermen tegen eventuele
sancties. In 2009 werden geen
nieuwe klokkenluiderdossiers
behandeld.

Wie zich in het 286 pagina's tellende
jaarverslag 2009 van de Vlaamse
Ombudsdienst wil verdiepen kan dit
doen op : http://
www.vlaamseombudsdienst.be/ombs/
nl/documentatie/pdf/jvdef.pdf

Cartoon
Ombudsdienst
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ASTRID  User Days 20-21 mei
²All- round Semi- cellular Trunking  Radio with Integrated Dispatchings

²

Op 20 en 21 mei 2010 organiseerde de nv A.S.T.R.I.D. de
“User Days”, het gebeuren had plaats in een zijgebouw van
Tour en Taxi aan de Havenlaan te 1000 Brussel. We hadden
met ons online artikel beloofd om meer uitleg te geven over
het vreemdsoortig vliegend voorwerp dat zich geruisloos
boven de hoofden van de bezoekers bewoog, we houden ons
woord. Er waren 1500 geïnteresseerden ingeschreven, maar
op 20 mei waren er, het prachtige weer ten spijt, rond het
middaguur slechts een paar honderd aanwezigen.

Commercieel
en Workshops.
Niet minder dan 48 stands werden
voor de tweedaagse User Days
opgesteld, waaronder overwegend
commerciële. Op 20 mei waren er
tevens 25 en op 21 mei 23 workshops
georganiseerd, onmogelijk om
daarover een overzichtelijk verslag te
brengen, we zijn er dan ook niet aan
begonnen en hebben ons bezoek
beperkt tot enkele uren.

Professioneel?
Deze redactie kan zich, inzake
telecommunicatie, beroepen op een
ervaring van meer dan 30 jaar en het
zal de lezer dan ook niet verwonderen
dat we ook hiér weer kritisch zijn door
vast te stellen dat de
radiocommunicatie van de
hulpdiensten nog steeds mank loopt,
op de delen waar de systemen
professioneel zijn, zijn de gebruikers
incompetent. De problemen met de
antennes op de motoren blijkt men,
na 30 jaar, nog steeds niet onder de
knie te hebben. Op de stand van
Zenitel stond er een exemplaar
uitgerust met een antenne die
absoluut ongeschikt is voor dat soort
communicatie. Eén woord :
onprofessioneel.

Zenitel.
In het verleden was Zenitel rond het
probleem met het verzenden van
berichten naar de pagers van de
brandweer van Sint Niklaas zeer
zwijgzaam, op onze vragen van
vandaag of de deadline van 15 mei
2010 door burgemeester Willockx
gesteld om het probleem op te lossen,
werd gehaald, werd als volgt
gereageerd : “ we zitten op schema”,
meer wilde Zenitel niet kwijt, dat zegt
genoeg. Ook bij A.S.T.R.I.D. nv waren
ze zwijgzaam, daar zet men de
Zwarte Piet bij Binnenlandse Zaken
maar na 10 jaar  kraakt en piept het
systeem nog altijd langs alle kanten.

Rechts de verticale antenne van de politiemotorfiets, een dergelijke
antenne op die manier gebruiken getuigt van incompetentie, deze
antenne kan wel gebruikt op een -metalen- ondergrond. Lees het
artikel in HUMO op de website van MM.

Een staaltje onkunde radiocommunicatie

Het vreemde vliegende tuig dat tijdens de
A.S.T.R.I.D. Users Days geruisloos boven de
hoofden van de bezoekers rondvloog, was de UAV
van de Lokerse firma Eurotronics nv.

Diverse
applicaties.
Het lichtgewicht toestel kan
voor korte afstand objecten
filmen en meteen naar een
computer doorsturen. Het

aandrijfsysteem is bijzonder
geruisloos en produceert op 3
meter afstand slechts 65 dB.
Het heeft een bereik van
ongeveer 500m. en kan
ongeveer 10 minuten in de lucht
blijven.

Eurotronics nv
Industriepark E17, 2021
Scherpeputstraat 14  9160 Lokeren    www.orbitgis.com

vervolg van online artikel van 18 mei 2010

Unmanned Aerial Vehicle
for Observation & Mapping

EVER 

EVER 



22

  Morsum Magnificat  12e jaargang  178  mei 2010  22/26

Morsum Magnificat®

300 Belgische militairen naar Afghanistan
Voor de tweede keer zijn het ondermeer
Belgen die de Internationale vlieghaven
van Kaboel tegen aanvallen van de Taliban
gaan verdedigen, niettegenstaande de
militairen over een uitstekende uitrusting
beschikken, getraind en tot de tanden
gewapend zijn, beseffen ze maar al te
goed dat de opdracht niet zonder risico is.
De persbriefing werd voor Lt. Kol.
Hubrechtsen dan ook meteen aanzien als
een oefening voor de ISTAR manschappen
van Lombardsijde en Leopoldsburg.

Vervolg van online artikel van 18 mei 2010

Cdt.  Hubrechtsen -links- en Lt .Breways -rechts-
tijdens de persconferentie in een tent binnen de
strikte voorwaarden van de “Compound”

Internationale
luchthaven
Kaboel.
Tegen einde juni 2010
zullen 300 Belgische
militairen naar Afghanistan
vertrekken om er de
Internationale luchthaven
van Kaboel te gaan
beschermen. Commandant
Bart Hubrechtsen krijgt

daar de leiding over
zeshonderd militairen,
waarvan driehonderd
Belgische die voor 92% uit
Vlamingen bestaat. Op
dinsdag 18 mei 2010
nodigde Defensie de pers
uit in Bevekom om tekst en
uitleg te geven over de
missie.

Compound.
De Belgische militairen van
de ISTAR verblijven in
Bevekom in een
“Compound Zone” die zich
op een deel van het militair
domein bevindt, daar wordt
in een afgesloten zone een
gesimuleerde situatie
gecreëerd zoals de
militairen dat in Afghanistan
ter verdediging van de KAIA
zullen beleven. Alleen zal de
temperatuur van 40° in
Kaboel de taak nog iets
bemoeilijken. Bij de ingang
van het terrein werd de
pers aan een volledige en
doorgedreven controle
onderworpen, zoals
fouilleren en het
doorzoeken van de -foto-

Lt .Breways -uit Alken- is bevelhebber van het Alfa
Squadron uit Leopoldsburg, hier tijdens de pers-
conferentie  in gesprek met journalist  Jan Bex
-Belang van Limburg-.

Luitenant Kolonel Cdt
Hubrechtsen tijdens de
persconferentie in de
Compound te Bevekom

tassen met een drugshond.

Opdracht.
Lt. Kolonel Hubrechtsen de
commandant van het 300
soldaten tellend  Belgische
detachement zal de operatie
gedurende vier maanden
leiden en hij  benadrukt de
strategische waarde van de
énige  internationale
luchthaven van Afghanistan.

Aangezien het land geen
haven heeft, is de
luchthaven de navelstreng
voor Afghanistan en ook
zeer belangrijk voor de
werking van de NAVO, maar
ook voor de lokale
economie en de
bevoorrading ervan, de
luchthaven is dus een zeer
belangrijke draaischijf.

Oefening.
De aanwezigheid van de
pers is volgens Cdt.
Hubrechtsen meteen een
oefening voor de
manschappen, inclusief de
veiligheidsmaatregelen die
van toepassing zijn.

Veiligheidsregels.
De militairen in Kaboel
moeten een aantal
veiligheidsregels naleven,
niet alleen m.b.t. militaire
operaties, maar ook voor
de omgang met Afghaanse
burgers waarmee ze
onvermijdelijk in contact
komen. Het Afghaanse
personeel dat in hun
omgeving werkt, zou
voldoende gescreend zijn,
dat bevestigde Cdt.
Hubrechtsen nog eens
extra op een vraag van
deze redactie. Toch
betwijfelen wij dat er in
Afghanistan een soort SDRA
-orgaan van de Belgische
Militaire veiligheid /
Staatsveiligheid- zou
bestaan.
We geven enkele items wat
de militairen zeker niet
mogen :

Alarmsignaal
CBRN Attack

° Eender welke informatie
aan onbekenden geven.
° Persoonlijke foto’s
uitwisselen.
° Burgers van henzelf foto’s
laten nemen.
° Geen souvenirs aan de
lokale bevolking geven.
° Uitrusting onbeheerd
achterlaten.
Wat ze moeten doen :
° Wees beleefd en toon
respect.
° Respecteer de regels die
werden uitgelegd.
Er is op de luchthaven ook
een alarminstallatie,
ondermeer een sirene die
bepaalde signalen geeft,
aan de hand daarvan weten

de militairen welk soort
alarm er wordt gegeven en
de maatregelen die ze, om
hun eigen veiligheid te
bewaren  moeten treffen.

 meer  p. 23
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Chemische,
Biologische,
Radiologische en
Nucleaire
oorlogsvoering.
De ongerustheid over de
dreiging dat terroristen
mogelijk biologische en
nucleaire wapens zouden
kunnen inzetten, wordt
steeds groter.
Op de vraag van Morsum
Magnificat hoe de soldaten
in Kaboel tegen deze
gevaren worden
gewaarschuwd of
beschermd gaf Cdt.
Hubrechtsen  de toelichting
dat er een gespecialiseerde
eenheid    -uit Roemenië?-
deel uitmaakt van de totale
groep van 600 militairen,
die gespecialiseerd is in
Biologische oorlogsvoering
-zie reportage in Morsum
Magnificat 165 van mei
2009 over de NATO
oefening te Jambes-. De
Belgische militairen werken
ginds in het kader van de
NATO -welke badge ze ook
dragen- samen met
Belgische, Griekse,
Bulgaarse, Tsjechische en
Militaire Politie, ook enkele
Amerikanen zijn
geïntegreerd in de Staff van
Cdt. Hubrechtsen. Op het
ogenblik dat de Belgische
militairen inschepen, maken
ze deel uit van de coalitie en
opereren onder de NATO.
De Belgen hebben wel
degelijk geleerd uit het
“lessers learn” project, legt
Cdt. Hubrechtsen uit, alle
opmerkelijke zaken worden
geregistreerd en militairen
die eerder in Kaboel waren,
staan degene die vertrekken
bij met “tips en tricks”.

De oefening te
Leuven.
In het kader van de
persvoorstelling werd
er ook een oefening gepland
te Leuven. De militairen
waren, volgens wat er aan
de pers werd verteld,
daarvan niet op de hoogte
en er werd dan ook
gevraagd aan hen geen
vragen te stellen daarover,
op die manier bleef het
allemaal een beetje echt.
De opdracht was om aan de
Philipssite uit het

Roemeense militairen gespecialiseerd in
CBRN oorlogsvoering hier in actie tijdens
een NATO oefening te Jambes

politiekantoor een
belangrijk -VIP-
persoon te ontzetten.
Omstreeks 14:15u
werd tot de actie
overgegaan, het
opgeroepen
interventieteam stuitte
op geweergeschut
vanuit de richting van
café Onder Ons, twee
schutters namen de
militairen onder vuur
-foto-. Amper 1
minuut later wordt de

schutter door een .50 dat
op een voertuig staat
gemonteerd, onder vuur
genomen en uitgeschakeld.
Het militair voertuig is
uitgerust met een systeem
dat automatisch de richting
detecteert van waaruit
geschoten wordt of acties
zijn. De hele operatie
waaraan twee voertuigen
deelnamen, heeft slechts
twee minuten in beslag
genomen, of het in het echt
óók zo vlot gaat, weten we
niet maar Cdt. Hubrechtsen
was tevreden over het
resultaat van de oefening.
We hadden trouwens niet
anders verwacht.
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Cowboys aan het werk :
   Mindervalidenvereniging Blue Army
   on Wheels zou veel beter moeten weten!

Mindervaliden willen zich altijd en overal op gelijk
niveau behandeld zien als anderen maar dat betekent
óók dat zij zichzelf op dat niveau dienen te plaatsen,
dat wil zeggen dat ook zij de regels en wetten dienen
te respecteren. Bij de opstelling van de infrastructuur
voor hun 10 jarig bestaan heeft deze mindervaliden-
vereniging aangetoond dat zij niet eens begrijpen dat
onveilig werken, vooral op hoogten, slachtoffers kan
maken die mogelijk, net als sommigen van hen,
levenslang aan een rolstoel gekluisterd zullen zitten
-sic-.

Vrienden
aan de tapkast.
Voor het decadente 10 jarige feest
van Blue Army on Wheels werd niet
op één euro gekeken. Er werd een
tent gehuurd die goed is om duizend
personen uit de bol te laten gaan,
maar er waren nooit meer dan
tweehonderd aanwezigen.
De tent werd door een firma uit
Dilsen-Stokkem bij de
Antwerpse firma A.
Van Hoof gehuurd en
normaal moet zo’n
tent door
gespecialiseerd
personeel worden
opgesteld, maar de
huurder
-tussenpersoon- wilde
van Van Hoof slechts
twee gespecialiseerde
personeelsleden, de
rest zou de klant
-Blue Army on
Wheels- ter
beschikking stellen,
zeg maar vrienden
van het clubje minder
validen die voor de
gelegenheid even een
handje zouden
toesteken, óók naar
de pinten die à
volonté ter
beschikking waren.

De
Veiligheid.
De algemene
wetgeving die de
arbeiders bij de uitvoering van hun
werk moet bescherming -KB 4
augustus 1996- is duidelijk,
aangezien het hier om tijdelijke en
mobiele werkplaatsen gaat, is de wet

Onstabiele losstaande constructie die met een lint die aan een vorklift is bevestigd, wordt
overeind gehouden, de spanten wegen 450kg, de dwarsliggers worden er ingehaakt.
Niémand draagt een helm, sommigen hebben zelfs geen werkschoenen.

20m Lopen is al te veel, de rest : zonder
commentaar.

van 25 januari 2001 van toepassing,
daarbuiten wordt er met ladders, dus
op hoogten  gewerkt, daarmee is het
KB van 31 augustus 2005 van

toepassing, wie in de hoogte
werkt moet zich ook
verplicht bedienen van
Persoonlijke Beschermings
Middelen -PBM-. Bij de
opstelling van de grote tent,
met spanten die 450 kg
wegen, werden alle
hierboven vermelde
wettelijke voorschriften op
een schandelijke wijze met
de voeten getreden. Slechts
enkelen hadden
handschoenen en misschien
ook nog werkschoenen maar
nooit was er iemand te zien
met een helm of andere
verplichte PBM.

De Brandweer.
De modaliteiten van de vergunning
die door de gemeente was afgeleverd
waren relatief duidelijk, de brandweer
diende de technische fiche van de
tent na te kijken, uiteraard gebeurde
dat -en vele andere zaken- niét. Een
officier van de Genkse brandweer is
even langs geweest en maakte een
opmerking wegens het ontbreken van
brandblusapparaten. Dat de tent op
diverse plaatsen letterlijk met “haken
en ogen” in mekaar werd geflanst,
heeft de officier wijselijk niet gezien,
de brandweer is dus “een wassen
neus”, maar dat wisten we uiteraard
al, het zijn net als de lokale politie,
slippendragers van de
gemeentepolitiek.

 meer  p. 25
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Pallet op de vorken van de vorklift,
boven de hoofden sleutelen en
uiteraard geen enkele PBM.

Schande.
Dat een vereniging
van minder validen

wil feesten is, zoals voor iedereen,
hun goed recht maar dat een feestje,
dat hooguit 300 betalende  bezoekers
trekt, ten koste van de rust van de
buurt moet gaan, is minder fraai, de
overlast heeft in totaal 12 dagen
aangesleept.  Op zaterdag 15 mei
duurde het  16 uur aan een stuk, de
muziek piekte binnen in de
woonkamer tot 80dB terwijl ze zelfs
buiten maar 46 dB mocht bereiken.
De stad Genk had dit evenement
nooit mogen toelaten op die plaats.

Om 10:05u werden al de eerste
pinten Jupiler soldaat gemaakt.

Erik Verbeeck  

Als het bier is in de man, is de
wijsheid in de kan, zo was het hier
qua arbeidsveiligheid ook, vele
T-shirts hadden het embleem van
Genk, ze hoeven er niet fier op te
zijn. Zuipen kunnen ze, ernstig
werken niet !!

Zoals het Chinese spreekwoord zegt : “ Eén foto zegt
meer dan duizend woorden”, dit artikel is dus meer
dan lang genoeg geweest en geeft aan dat hier
systematisch en gedurende al de tijd de veiligheid op
een schandelijke wijze met de voeten werd getreden.
Op het einde van “hun“ feest werden we door Maurice
Beelen -de man aan wie de stad een vergunning
afleverde- op de koop toe uitgescholden.
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Hondensport kan ook gezellig
en nuttig zijn.

Tijdens het muziekfestival van de Blue Army on
Wheels waren diverse activiteiten gepland,
ondermeer twee waarbij  honden werden
ingezet, één met een politiehond en de andere
met diverse blindengeleidehonden.

Spectaculair.
Politie-inspecteur Luc Pauwels van de
politiezone GAOZ gaf als eerste een
demonstratie met ITAN. De Mechelse

herdershond gaf tekenen zeer
nerveus te zijn, maar de pakwerker
liet zich duidelijk niet imponeren.
Voor de toeschouwers zal de
demonstratie spectaculair geweest
zijn, zo was dat ook te merken aan
enkele reacties

Apporteren.

Met het pakwerk ging het redelijk
goed, idem met het apporteren,
alleen luistert Itan niet altijd even
goed, zijn baasje diende de hond te
berispen en dat hebben -ook-
politiehonden -en andere- niet graag.

Luc Pauwels met Itan na de demonstratie

Itan liet zich door de knallen van
met neppistool van de pakwerker
zeker niet afschrikken.

EVER

Voor een SchH1 zou Itan zeker
niet slagen, als politiehond om
criminelen te pakken is de hond
wellicht geschikt, alhoewel;
bijten zonder opdracht kan niet,
ook niet voor een politiehond.

BLINDEGELEIDEHONDENSCHOOL GENK
www.blindegeleidehondenschoolgenk.be

Op de foto ziet u Albert met
hond “Hero” aan het werk.
Er werden nog demonstraties
gegeven :
Walter met Duggy een hond
die sukkelde met de heupen.
Dimitry met Esi.
Albert met Hero -foto- een
hond die pendelt tussen
Vlaanderen en Curaçao
Raf met Amie.
De blindengeleidehonden
helpen visiueel gehandi-
capten met allerlei taken, het
aangeven van hindernissen,
aanbrengen van allerlei
voorwerpen. De demon-
straties bleven beperkt tot
het nemen van hindernissen
wat voor sommige van de
aanwezige honden wegens
ouderdom -of heupen- al een
probleem was.


